
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. april 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AØ
Vil ministeren redegøre for, hvorfor politiet ikke længere patruljerer på Christi-
ania og hvad ministeren har tænkt sig at gøre for at politiet hurtigst muligt
kommer til at patruljere på Christiania igen, så politiet bl.a. kan dæmme op for
at kriminelle grupperinger helt åbenlyst sælger hash i store mængder og tilsy-
neladende samtidig har egne vagter til at regulere området i overensstemmel-
se med deres økonomiske interesse i uforstyrret salg af ulovlige stoffer, her-
under hash? (der henvises til BT’s artikel den 31. marts 2012 på side 6: ’Chri-
stiania er politi-fri zone’).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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